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Z A P I S N I K 
 
sa 16. redovne sjednice Gradskog vijeća Grada Labina, održane 18. veljače 2015. godine u 
prostorijama Velike vijećnice Grada Labina, Titov trg 11, sa početkom u 17,00 sati. 
 
Sjednicu je otvorio Valter Poropat, predsjednik Gradskog vijeća koji je sjednici i 
predsjedavao. Pozdravlja sve prisutne i daje riječ Loreti Blašković, pročelnici Upravnog 
odjela za samoupravu i opće poslove Grada da izvrši prozivku vijećnika Gradskog vijeća 
Grada Labina. 
Loreta Blašković, pročelnica Upravnog odjela za samoupravu i opće poslove Grada Labina 
prozivkom vijećnika Gradskog vijeća Grada Labina utvrđuje da sjednici Vijeća od ukupno 17 
vijećnika u 17,00 sati  prisustvuje 14 vijećnika i to: Mladen Bastijanić (KLGB Mladena 
Bastijanića), Valter Glavičić (IDS-HSU-HNS), Valdi Gobo (SDP), Jasmina Gruičić (SDP), 
Rasim Halilović (BDSH), Klaudio Korva (KLGB Silvana Vlačića), Darko Martinović (KLGB 
Darka Martinovića), Alda Miletić (IDS-HSU-HNS), Đanluka Miletić (IDS-HSU-HNS), Giuliano 
Milevoj (IDS-HSU-HNS), Federika Mohorović (IDS-HSU-HNS), William Negri (Hrvatski 
laburisti-stranka rada), Valter Poropat (IDS-HSU-HNS), Marin Zagrić (IDS-HSU-HNS). 
 
Pored vijećnika Gradskog vijeća sjednici su prisustvovali: Tulio Demetlika, Gradonačelnik 
Grada Labina, Eni Modrušan, zamjenica Gradonačelnika, Zoran Rajković, zamjenik 
Gradonačelnika, Loreta Blašković, pročelnica Upravnog odjela za samoupravu i opće 
poslove, Anamarija Lukšić, pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje, zaštitu okoliša 
i gradnju, Marija Kadoić Balaško, pročelnica Upravnog odjela za proračun i financije, Bruno 
Hrvatin, pročelnik Upravnog odjela za društvene djelatnosti, Donald  Blašković, pročelnik 
Upravnog odjela za komunalne djelatnosti, Loredana Ružić Modrušan, stručna suradnica za 
kulturu, informiranje i odnose s javnošću, Danijel Žužić, Viši stručni suradnik za prostorno 
planiranje, Dalibor Zupičić, direktor Labin 2000 d..o.o. Labin, Alen Golja, direktor KP „1.Maj“ 
d.o.o. Labin, Dino Škopac, direktor TD Vodovod Labin d.o.o. Labin, Melita Lasek, privremena 
ravnateljica Osnovne umjetničke škole Matko Brajša Rašan u Labinu, Bogdan Stanković, 
predsjednik Vijeća Srpske nacionalne manjine u Gradu Labinu, Robi Selan, Adriano Šćulac, 
predstavnici tiska, Silvana Fable, Radio Labin, predstavnica medija.  
 
Predsjednik Vijeća Valter Poropat, konstatira da prema izvršenoj prozivci Vijeće ima 
potreban kvorum  pa može punovažno raspravljati i odlučivati. Pozdravlja sve prisutne, kao i 
slušatelje Radio Labina te kako nije bilo primjedbi na predloženi dnevni red sjednice, utvrđuje 
dnevni red sjednice kao i u pozivu za sjednicu. Otvara Aktualni sat. 
. 
 
Aktualni sat 
 

Rasim Halilović (BDSH),  postavlja vijećničko pitanje Gradonačelniku, a odnosi se na 

medijske objave da se TD Benetton d.o..o. u Labinu zatvara, te da više od 150 ljudi ostaje 
bez posla. Moli Gradonačelnika da ukratko obavijesti javnost o svim radnjama koje je 
poduzeo ili koje planira poduzeti Grad Labin po tom pitanju. Budući  da ovaj problem ne 
utječe samo na grad Labin već i na stanovnike susjednih općina, vijećnika zanima da li 
Gradonačelnik ima saznanja o tome da li će i ostali načelnici poduzeti kakve mjere. 
Vijećnik je pitanje postavio u pisanom obliku i traži pisani odgovor. 
Pitanje se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 
Tulio Demetlika, Gradonačelnik, odgovara da odlazak jedne takve tvrtke koja zapošljava 
toliko djelatnika zabrinjava do same Vlade. Kaže dalje da je sa predstavnicima tvrtke održan 
sastanak prošli četvrtak u zgradi Grada Labina i tu su i najavili zatvranje tvrtke do kraja lipnja 
ove godine. Tvrtka je bila na razgovoru i u Ministarstvu gospodarstva i u Ministarstvu 
poduzetništva i obrta i razlog zatvaranja kojeg su naveli je pad prodaje njihovih proizvoda 
zbog konkurencije na globalnom tržištu i zbog krize na globalnom tržištu tako da od 2 
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pogona koje imaju u Hrvatskoj (Labin i Osijek), odlučili su se zadržati pogon u Osijeku i tamo 
preseliti dio strojeva, naime, tamo je i veća nezaposlenost i niže plaće. Kaže dalje da su 
određenom broju djelatnika u Labinu ponudili radno mjesto u Osijeku, te su za ostale 
djelatnike pripremili plan otpuštanja s time da će ispuniti sve zakonske obveze, zakonsku 
otpremninu. Sindikat s time nije zadovoljan i traži da se to poveća, te ima najavljen razgovor i 
sa predstavnicima sindikata i sa predstavnicima tvrtke u petak i tada će znati još više 
podataka. Kaže dalje da sa područja Grada Labina u tvrtki radi 67 djelatnika, ostali su sa 
područja okolnih općina Labinštine te kaže da do sada sa načelnicima okolnih općina 
Labinštine o tome još nije raspravljao. Kaže dalje da se u Industrijskoj zoni gradi jedna 
dodatna hala, da se zajedničkim snagama uspijelo privući investitora koji je već zaposlio 40-
tak ljudi ( MCZ ) i vjeruje da će do kraja proljeća doći do još novog zapošljavanja. Kaže dalje 
da određeni pogoni, konkretno Systec Danieli i danas još zapošljvaju i najavljuju izgradnju 
još jedne hale iza sadašnje hale, iako je to različita industrija, nije tekstil. Tekstil, kaže, 
prolazi teške trenutke, a na žalost kapital ne poznaje granice i vlasnik bira destinaciju koja 
mu je isplativija. 
 
Mladen Bastijanić (KLGB Mladena Bastijanića), postavlja dva vijećnička pitanja. Prvo pitanje 
je apel Gradonačelniku i načelnicima svih općina i svim vijećnicima s područja Labinštine, a 
molba se odnosi na održavanje općinskih i Gradskog vijeća na temu – „Ljudski resursi u 
gospodarstvu Labinštine“. Obrazlaže da smo svjedoci svakodnevnog otpuštanja radnika, a 
otpušteni radnik je primoran poći „trbuhom za kruhom“. Na taj način zajednica gubi najvažniji 
resurs, a to su ljudi. Najnovije zatvaranje Benettona samo dodaje „sol na ljutu ranu“. Smatra 
da bi svi zajedno na Labinštini trebali dati učešće u rješavanju ključnih problema. Smatra da 
samo zajedničkim snagama tj. sugestijama, prijedlozima, raspravama se može učiniti dobro 
za zajednicu i za sve nas. Kaže da bi u radu vijeća svakako trebali učestvovati i 
gospodarstvenici te naročito mladi ljudi s područja ili porijekla s Labinštine, a sjednice bi se 
trebale održati bez plaćanja naknade vijećnicima. Drugo vijećničko pitanje tiče se 
peteročlane obitelji koja sada živi u Samačkoj kući na Katurama i pita što je realizirano u 
svezi stambenog pitanja te peteročlane obitelji. 
Vijećnik je pitanja postavio u pisanom obliku i traži pisani odgovor. 
Pitanja se prilažu zapisniku i čine njegov sastavni dio. 
 
Tulio Demetlika, Gradonačelnik, odgovara vezano za ljudske resurse i otpuštanja i navodi što 
je gradskka uprava učinila – pokrenula Industrijsku zonu na Vinežu, stvorila povoljne uvjete i 
dovela konkretne investitore. Što se tiče bježanja mladih ljudi kaže da ima konkretne podatke 
da su neke tvrtke morale uvoziti radnu snagu jer na našem području nema traženih 
kvalifikacija za određena zanimanja (tokar, bravar, varioc, zidar, tesar itd.) što uprava 
pokušava rješiti u dogovoru sa srednjom školom i fakultetima i dodatno stimulirati deficitarne 
škole/studije putem dodjele stipendija. Kaže da na našem području turizam čini svoje i preko 
ljeta Grad ima ispod 7% nezaposlenost. Ističe da je zadatak uprave da stvori uvjete da 
postanemo povoljna i interesantna destinacija za investitore, te da kroz razne oblike 
edukativnih pomoći i subvencija potaknemo mlade ljude na samozapošljavanje, kao i da 
stvorimo uvjete da se mladi ljudi pripreme za ona zanimanja koja se danas traže na našem 
području. Što se tiče peteročlane obitelji u Samačkoj kući u Labinu kaže da je uprava učinila 
sve da ti ljudi ne budu na ulici, dok ih je njihova obitelj izbacila iz kuće. Isto tako je mladom 
gospodinu bilo ponuđeno radno mjesto u TD 1. Maj Labin i radio je, misli, 3 dana, naime, oni 
dobivaju socijalnu pomoć od 2.800,00 kuna i vrše pritisak na Gradsku upravu da im se 
dodjeli stan, dok svi ostali uredno čekaju da s Liste za dodjelu stana dobiju stan, tako da je i 
ta obitelj upućena u proceduru da dođu na Listu i da, kao i svi drugi i po istim uvjetima, 
ostvare svoje pravo za dodjelu stana sa Liste za dodjelu stanova.  
 
Mladen Bastijanić (KLGB Mladena Bastijanića), odgovara da je konkretno pitao 
Gradonačelnika da li će on s načelnicima okolnih općina i gradskim vijećnicima razgovarati 
oko sazivanja tematske sjednice vezano za ne gubitak ljudskih resursa na području Grada 
Labina, a ne da im Gradonačelnik objašnjava zakonitosti kapitalizma, u kojoj smo situaciji i 
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nabraja što je sve Grad/Gradska uprava napravila, jer i ako je napravila, nikad nije dovoljno 
napravila. Kaže da trebaju svi skupa pogledati u kakvoj su situaciji i boriti se za svoje ljudske 
rersurse. Također kaže da je, što mu je kao vijećniku i dužnost, samo pitao, ne i lobirao za 
mogućnost da se socijalno zbrine socijalna obitelj od pet članova. Kaže da treba rješavati, a 
ne opravdavati ako smo socijalni grad i ako smo socijalno osvješteni i nastojati da imamo čim 
manje socijalnih slučajeva. 
 
Federika Mohorović (IDS-HSU-HNS) postavlja vijećničko pitanje koje se odnosi na 
održavanje tematska sjednice 23. veljače 2015. godine u svezi raspisivanja (savjetodavnog) 
referenduma o izgradnji termoelektrane Plomin C na ugljen. Kaže da podržava raspisivanje 
referenduma na prijedlog Gradonačelnika Grada Labina i načelnika okolnih općina 
Labinštine, a koji bi se trebao održati 29. ožujka 2015. godine, naravno ukoliko prethodno 
Gradsko vijeće Grada Labina i općinska vijeća općina Kršan, Pićan, Raša i Sv. Nedelja na 
svojim sjednicama to potvrde, te smatra da je to dobar način da naši građani izjasne svoju 
volju o toj temi, a i otvaranje postupak savjetovanja sa zainteresiranom javnošću od strane 
Istarske županije je važna karika u lancu odlučivanja o takvoj strateškoj odluci kao što je 
energent za TE Plomin C. Kako je savjetovanje otvoreno do 15. ožujka ove godine, zanima 
je koji se koraci mogu očekivati od strane Grada Labina i Istarske županije, nakon tog 
datuma?    
Vijećnica je pitanje postavila u pisanom obliku i traži pisani odgovor. 
Pitanje se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 
Tulio Demetlika, Gradonačelnik, odgovara da smatra da građani očekuju jedan takav 
referendum. Objašnjava da se radi o lokalnom referendumu koji nema tu pravnu snagu da 
može nametnuti Vladi promjenu onih strateških dokumenata donijetih na nivou Sabora, tu 
misli na prostorni plan, energetsku strategiju i projekte od strateške važnosti za Republiku 
Hrvatsku, ali se ovim putem želi iskazati jedan jasan stav i prema Vladi RH i prema 
potencijalnim investitorima. Na nama je da iskoristimo tu našu pravnu mogućnost, a na Vladi 
je da li će prihvatiti našu odluku ili neće prihvatiti. 
 

Darko Martinović (KLGB Darka Martinovića), postavlja dva vijećnička pitanja. Prvo traži 

obrazloženje zbog čega nije u Javnom pozivu poduzetnicima za dodjelu potpora i subvencija 
za razvoj poduzetništva Grada Labina u 2015. godini objavljena i Mjera za obnovu pčelinjeg 
fonda.  Kronološki gledano ista mjera je usvojena  u sklopu Nacrta Prijedloga  Programa za 
jačanje gospodarstva na sjednici Vijeća Grada Labina dana 08.12.2014 godine  i 
prezentirana kao 5. ta mjera potpore u sklopu obrazloženja uz Nacrt Programa jačanja 
gospodarstva .  Već na slijedećoj sjednici Vijeća dana 22.12.2014 ta je mjera izostavljena uz 
obrazloženje da se ista nalazi  u sklopu točke 1. Poticaji poduzetnicima i obrtnicima u sklopu  
3. mjere potpore subvencioniranje opreme i inventara u okviru Prijedloga  Programa za 
jačanje gospodarstva za 2015. godinu i projekcija za 2016. i 2017. godinu. Takvo 
obrazloženje je i prihvaćeno na sjednici Vijeća i Program je i usvojen. Dana 13.01.2015. 
godine upućen je Javni poziv  poduzetnicima za dodjelu potpora i subvencija za razvoj 
poduzetništva Grada Labina u 2015. godini no u tom javnom pozivu nije istaknuta mjera za 
razvoj i potporu u pčelarstvu. Stoga traži da mu se odgovori zašto je došlo do takvog 
propusta i neuključivanje mjere za razvoj pčelarstva u Javni poziv te kako je moguće da se 
takvi propusti desio s obzirom na činjenicu da je sve gore iznijete odluke o donošenju Nacrta 
Programa kao i usvajanje samog Programa za jačanje gospodarstva za 2015. godinu i 
projekciju za 2016. i 2017. godinu usvojeno od strane Graskog  vijeća  Grada Labina. Drugo 
vijećničko pitanje se odnosi na činjenicu da je ova 2015-ta  godina obilježavanja 20-te 
obljetnice VRA  „ OLUJA „  i 25-ta  obljetnica formiranja 119. Brigade HV  a u čijem je satavu  
bio i 3. Bataljon koji je bio formiran od pripadnika sa područja Labinštine predlaže se da se u 
sklopu Narodnog muzeja u Labinu otvori Spomen soba 3/119 Br.HV.   U Spomen sobi  bili  bi 
smješteni svi postojeći materijali o ratnom putu te postrojbe od osnutka do gašenja. Kroz tu 
je postrojbu prošao velik  broj pripadnika sa ovog prostora stoga se i pokreće ta inicijativa i  
predlaže osnivanje radnog tijela koje bi iniciralo prikupljanje i obradu svih postojećih i 
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dostupnih materijala bilo pisanih, foto ili sačuvanih na drugim medijima. Kako su Labinjani bili 
tijekom Domovinskog rata  pripadnici i drugih postrojbi  HV-a ili MUP-a  predlaže se  
prikupljanje i prezentiranje građe i za te postrojbe  te predstavljanje na prigodan način. Moli 
odgovore u pisanoj formi. 
Vijećnik je pitanja postavio u pisanom obliku i traži pisani odgovor. 
Pitanja se prilažu zapisniku i čine njegov sastavni dio. 
 
Zoran Rajković, zamjenik Gradonačelnika, odgovara da je točno da je Javni poziv 
poduzetnicima za dodjelu potpora i subvencija za razvoj poduzetništva Grada Labina u 2015. 
godini objavljen 13. siječnja 2015. godine sukladno Programu jačanja gospodarstva Grada 
Labina donijetom krajem 2014. godine za 2015. godinu. Paralelno s ovim Javnim pozivom je 
upućen i dopis Ministarstvu poljoprivrede s pitanjem da li je uopće moguće kroz ovaj Javni 
poziv dodjeljivati potpore segmentu iz ruralnog razvoja s obzirom da se u Republici Hrvatskoj  
upravo ruralni razvoj financira iz posebnog fonda. Odgovor je dobiven 5. veljače 2015. 
godine u kojem stoji da je Gradsko vijeće Grada Labina 28. lipnja 2013. godine donijelo 
Odluku o subvencijama u poljoprivredi Grada Labina za razdoblje 2013-2015. godine kojom 
do kraja 2015. godine subvencije mogu koristiti obiteljska poljoprivredna gospodarstva, 
pravne i fizičke osobe registrirane za obavljanje poljoprivrene djelatnosti sa sjedištem ili 
poljoprivrednom proizvodnjom na području Grada Labina, pravne i fizičke osobe registrirane 
za promicanje ruralnog razvoja kao i za poboljšanje ruralnih životnih i radnih uvjeta, obrti te 
mala poduzeća kojima je poljoprivredna proizvodnja primarna djelatnost te imaju najviše 10 
zaposlenih. Zato više dubioza nema i Javni poziv će se dopuniti na način da se subvencije 
za nabavu opreme i inventara iznimno dodjeljuju i obiteljskim poljoprivrednim 
gospodarstvima. Informacije radi kaže da je sutra prva sjednica Povjerenstva za dodjelu 
potpora po Javnom pozivu i već je aplicirano oko 140.000,00 kuna za dodjelu potpora kroz 
objavljeni Javni poziv.  
Tulio Demetlika, Gradonačelnik, odgovara da ne samo 119. nego svi koji su sudjelovali u 
stvaranju Republike Hrvatske i u njezinom oslobađanju zaslužuju jednu takvu Spomen ploču. 
Kaže dalje da su za ovu godinu u Proračunu osigurana sredstva za program/projekt koji se 
radi zajedno s Udrugom HVIDR-a i udrugama koje su proizašle iz Domivinskog rata a koji će 
se realizirati u Parku branitelja (ispod zgrade današnjeg Kina), te se u ovoj godini ide i sa 
uređenjem prostorija udruge branitelja preko puta stanice za tehnički pregled.  
 
William Negri (Hrvatski laburisti-stranka rada), postavlja vijećničko pitanje Gradonačelniku 
koji je ujedno i predsjednik Turističke zajednice da građane labinštine, turističke djelatnike, 
poduzetnike informira koje su konkretne aktivnosti TZ-a kako u promotivnom smislu 
destinacije tako i njezine transformacije u moderan DMO, te obećanje vezano za problem 
vertikalne signalizacije, pogotovo kada se govori o turističkim informacijama vezanim za 
Labin, Labinštinu, Rabačku rivijeru. Obrazlaže da si u čestim razgovorima na temu promocije 
i unapređenja turističke destinacije postavlja pitanje da li smo putnika, turistu uopće pozvali 
da nas posjeti, da nas upozna… Cilj ovog pitanja, iako je postavljano Gradonačelniku, je u 
stvari ustrajno pozivanje svih zainteresiranih strana, da kada se polako rješila i privela kraju 
rekonstrukcija cestovnih pravaca prema Puli, Pazinu, Tunelu Učka, da se dodatno ukaže na 
nedovoljnu, manjkavu vertkalnu signalizaciju, promociju kada se govori o informacijama 
vezanih za našu turističku destinaciju. Turisti, a i ostali putnici na Tunelu Učka, nisu baš 
informirani o mogućnostima putovanja prema Labinu i Labinštini odnosno što im ona kao 
destinacija može pružiti. Mišljenja je i nada se da o svemu tome razmišlja Uprava, ali 
kvalitetnu povezanost sa ostatkom svijeta Labin zaslužuje sada i odmah, odnosno zaslužuje  
da se o tome govori i traži konačno rješenje za turističku izolaciju naše destinacije. Smatra 
da je neprihvatljivo da Labin i dalje bude osakaćen, turistički zapostavljen i kao takav 
neatraktivan kao destinacija, a posebno kada se govori o vanpansionskoj potrošnji, 
privatnom smještaju ili posebnostima koje pruža ovaj biser Istre i Kvarnera. Traži i apelira na 
Upravu, te i sve zainteresirane strane, da u što kraćem roku započnu sa realizacijom 
navedenog. Ukazuje da je nedavno poznati istarski pisac i pjesnik i sve ča ne, gosp. Drago 
Orlić na jednom gastro skupu na labinštini rekao ovim rječima: „ Štufan san malo ove 



5 

 

zapadne obale Istre, dajte pokažite da postoji i istočna, od levanta kraja, jednako lijepa i 
vrijedna obala Istre“. Nastavlja dalje da dobro osmišljenom vertikalnom signalizacijom otvara 
se mogućnost pridobiti novog gosta, novog glasnogovornika da i Labin vrijedi posjetiti. 
Vjeruje da Turistička zajednica kao takva i unatoč recesiji mora smoći snage i naći 
financijska sredstva u tom smislu za Labinski turizam. 
Vijećnik je pitanje postavio u pisanom obliku. 
Pitanje se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 
Tulio Demetlika, Gradonačelnik, slaže se da možda sve što se napravilo u proteklim 
godinama nije dovoljno, ali kroz Master plan razvoja turizma kojeg smo imali kao temeljni 
dokument, činjenica je da javni sektor napravio puno više nego privatni sektor (ceste i ostala 
infrastruktura). Činjenica je da je TZ Labin bila jedna od najuspješnijih u prihvaćanju 
programa Ministarstva turizma, te se lani kandidirala i odabrana je kao jedna od 22 
destinacije u PPS pilot projektu Ministarstva turizma i HTZ-a pod nazivom „Hrvatska 365“. 
Činjenica je i da je tvrtka sa našeg područja Maslinica d.o.o. proglašena za jednu od 
najuspješnijih koja radi 9 mjeseci u godini. Vjeruje da će i privatni sektor pronaći svoj interes i 
da će pokrenuti tu aktivnost, a Grad Labin će biti potpora kao što je to bio i do sada.  
 
Đanluka Miletić (IDS-HSU-HNS), postavlja dva vijećnička pitanja. Prvo se odnosi na 
sanitarnu sječu stabala na cesti za Rabac, te ga zanima da li je ta sječa stabala gotova i da li 
će se u što kraćem roku ukloniti već posječena stabla, kao i granje odloženo sa druge strane 
ceste. Apelira da se to ukloni što prije, iz razloga što se već prvi hoteli u Rapcu otvaraju za 
dva tjedna, a cestom preko Gornjeg Rapca stvorile bi se gužve budući ta cesta nije 
adekvatna za prolaz kamiona i autobusa. Drugo pitanje se odnosi na upite od strane starijih 
mještana Rapca, u svezi uređenja spomenika palim nedužnim žrtvama fašizma u II 
svjetskom ratu. Smatra da se spomen obilježje adekvatno uredi, na spomen svim nevinim 
žrtvama u II svjetskom ratu. Pita na čijem se zemljištu nalazi spomenik, te da li postoji 
mogućnost ljepšeg uređenja sa prilaznim stazama i hortikulturnim uređenjem. 
Vijećnik je pitanja postavio u pisanom obliku i traži pisani odgovor. 
Pitanja se prilažu zapisniku i čine njegov sastavni dio. 
 
Tulio Demetlika, Gradonačelnik, odgovara da je prošao tom dionicom ceste i da je veći dio 
dionice očišćen, a Hrvatske šume zajedno s Županijskom upravom za ceste čiste i za Rašu i 
misli da su otklonili sva kritična drva i da su za ovu godinu završili, a što se tiče odloženog 
granja sa druge steane ceste, Gradska uprava će intervenirati da se to otkloni. Spmenik u 
Rapcu je, misli, u popisu svih spomenika iz antifašističke borbe na našem području i Gradska 
uprava zajedno s udrugom antifašista će urediti, te misli da se radi o turističkom zemljištu. 
 
Klaudio Korva (KLGB nositelja Silvana Vlačića) postavlja dva vijećnička pitanja, pita da li je u 
planu, kada i kako da se popravi uspon prema Starom gradu Labinu. Drugo pitanje se odnosi 
na Benetton, pita zašto je toj tvrtki trebalo 10 ha zemljišta da otvori jedan pogon i sada 
odlazi. Na kraju još kaže zamjeniku Gradonačelnika Zoranu Rajkoviću da je on na sjednici 
22. 12.2014. godine konstatirao da su za tu sjednicu vijećnici dobili novi prijedlog Prorama 
jačanja gospodarstva koji se u obrazloženju razlikuje od prvog čitanja na sjednici 8.12.2014. 
godine te je tada istaknuo da u novom prijedlogu obrazloženja nema točke 4. 
Subvencioniranje najma poslovnog prostora u vlasništvu Grada Labina – 10% popusta na 
ugovorenu mjesečnu najamninu kod redovnog plaćanja najma i točke 5. Mjera za obnovu 
pčelinjeg fonda, a koje točke su bile u obrazloženju prijedloga za prvo čitanje, na što je tada 
odgovoreno da je tako prihvaćeno na sjednici na prvom čitanju, što je, kaže, bilo netočno.  
 
Tulio Demetlika, Gradonačelnik, slaže se da je cesta - uspon prema Starom gradu Labinu 
jedna od prioritetnih županijskih cesta, činjenica je da su se još prošle godine htjele o trošku 
Grada sanirati udarne rupe, te se nada da će se to rješiti do ove turističke sezone, a koliko 
zna to nije u planu ŽUC-a za ovu godinu, a pitanje je da li će biti u planu i za iduću godinu, te 
ističe da živimo u centraliziranoj državi, te da je Hrvatskim cestama smanjeno 900 milijuna 
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kuna u proračunu. Na drugo pitanje odgovara da se radi ne o 10 nego o 6 ha (ili 60.000 m2) 
te da je u tadašnjem pismu namjere TD Benetton pisalo da imaju u planu otvoriti još jedan 
pogon sa centrom za razvoj. Ističe da je danas dovesti investitora u Hrvatsku pravo umijeće, 
te već sada najavljuje da će vijećnici možda već u ponedjeljak imati informaciju što će se 
desiti u Industrijskoj zoni Vinež. 
 
Zoran Rajković, zamjenik Gradonačelnika, kaže da ukoliko je bilo nekih nedorečenesti i/ili 
kako je sam vijećnik rekao krivih informacija, pojašnjava da su vijećnici za prvo čitanje na 
sjednici 8.12.2014. godine dobili Nacrt prijedloga Programa Jačanja gospodarstva Grada 
Labina za 2015. godinu i projekcije za 2016. i 2017. godinu  te konačni prijedlog Programa 
za drugu sjednicu 22.12.2014. godine prilikom dopnošenja Proračuna Grada Labina i 
pripadajućih mu programa, te da je do razlike došlo nakon diskusije po Nacrtu prijedloga zato 
što je tada zaključeno da nije potrebno posebno navoditi pčelare kao zasebnu mjeru nego da 
oni ulaze zajedno sa svima ostalim u mjeru (točka 3.) „Subvencioniranje nabave opreme i 
inventara“. 
 
 Valter Poropat predsjednik vijeća zaključuje Aktualni sat i objavljuje utvrđeni dnevni red 
sjednice Vijeća. 
 
AD. 1. 
 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća prelazi na prvu točku dnevnog reda «Usvajanje Zapisnika 
sa 14. redovne sjednice Gradskog vijeća“.Otvara raspravu. 
 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća zaključuje raspravu i daje na glasovanje „Zapisnik sa 14. 
redovne sjednice Gradskog vijeća Grada Labina“, te nakon glasovanja utvrđuje da je Vijeće 
glasovanjem „JEDNOGLASNO“ prihvatilo Zapisnik sa 14. redovne sjednice Gradskog vijeća 
Grada Labina. 
 
AD. 2. 
 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća prelazi na drugu točku dnevnog reda „Usvajanje Zapisnika 
sa 15. redovne sjednice Gradskog vijeća“. Otvara raspravu. 
 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća, zaključuje raspravu te nakon glasovanja utvrđuje da je 
Vijeće glasovanjem „JEDNOGLASNO“ prihvatilo „Zapisnik sa 15. redovne sjednice Gradskog 
vijeća“. 
 
AD. 3. 
 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća prelazi na treću točku dnevnog reda „Usvajanje Zapisnika 
sa Tematske sjednice održane 21. siječnja 2015. godine“. Otvara raspravu. 
 
Mladen Bastijanić (KLGB nositelja Mladena Bastijanića), kaže da ima primjedbu na rečenicu 
na strani 5 Zapisnika te da umjesto rečenice: Voda iz kanalice, kišnice, izvora F. Gaia, 
Kokoti, ta voda košta, još je se mora i pumpati i trošti kilovatsate, dok je izvor Kožljak na koti 
275/8 m nadm.vis. i ne treba trošiti kilovatsate na pumpanje, treba stajati: Vodu iz izvora F. 
Gaj i Kokoti treba obrađivati a ne samo klorirati a to sve košta dok voda iz Kožljaka s obzirom 
da je izvor na 275 metara nad morem treba samo dopeljati do naših slavina bez trošenja 
kilovatsati za pumpanje. 
 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća, zaključuje raspravu te nakon glasovanja utvrđuje da je 
Vijeće glasovanjem „JEDNOGLASNO“ prihvatilo Zapisnik sa Tematske sjednice održane 21. 
siječnja 2015. godine. 
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AD. 4. 
 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća prelazi na četvrtu točku dnevnog reda „Donošenje Odluke 
o nerazvrstanim cestama na području Grada Labina“.  
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Labina. 
Uvodno obrazloženje za ovu točku su dali Donald Blašković, pročelnik Upravnog odjela za 
komunalne djelatnosti i Danijel Žužić, viši stručni suradnik za prostorno planiranje. 
 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća, otvara raspravu. 
 
U raspravi su sudjelovali Klaudio Korva (KLGB nositelja Silvana Vlačića), Vlater Glavičić 
(IDS-HSU-HNS), Mladen Bastijanić (KLGB nositelja Mladena Bastijanića) i Federika 
Mohorović (IDS-HSU-HNS). 
 
Klaudio Korva (KLGB nositelja Silvana Vlačića) pohvaljuje uvodno izlaganje, prezentaciju 
kao i pripremu materijala za Vijeće. 
 
Vlater Glavičić (IDS-HSU-HNS) također pohvaljuje materijal kao i rad koji tome prethodi i 
njegovu prezentaciju. Pita kako se tretiraju one dionice ceste koje nisu spomenute u 
materijalu (u tablici), ceste koje su još nižeg reda od ovih nerazvrstanih cesta, koje nisu u tih 
123 km. Drugo, traži pojašnjenje za mjere za zaštitu nerazvrstanih cesta.  
 
Mladen Bastijanić (KLGB nositelja Mladena Bastijanića), pita što je s cestama koje nisu u 
ovom prijedlogu odluke, koje se nalaze na privatnim terenima i koje nisu u ovom prijedlogu 
jer nisu imovinsko pravno rješene. Također pohvaljuje rad djelatnika koji su radili na izradi 
ovog prijedloga materijala. 
 
Federika Mohorović (IDS-HSU-HNS), također pohvaljuje rad djelatnika na čelu s pročelnikom 
Upravnog odjela za komunalne djelatnosti na mukotrpnom radu koji je prethodio do u 
konačnosti prezentacije samog prijedloga materijala. 
 
Donald Blašković, pročelnik Upravnog odjela za komunalne djelatnosti, zahvaljuje na 
izrečenim pohvalama i potpori za uloženi rad te dalje odgovara kada je vezano za mjere za 
zaštitu nerazvrstanih cesta potrebna skica, a kada elaborat, te pojašnjava da je skica 
potrebna kada se radi o prekopu ceste ali zbog toga nije potrebno preusmjeriti promet, dok 
elaborat treba kada je zbog prekopa ceste potrebno promet preusmjeriti na druge ulice.  
 
Tulio Demetlika, Gradonačelnik, se također pridružuje pohvalama djelatnicima u Upravnom 
odjelu za komunalne djelatnosti na dobro odrađenom poslu, tzv.njihovom autorskom djelu 
(proizvodu). Nastavlja i kaže da ga muči što nitko od vijećnika nije postavio pitanje vezano za 
126km nerazvrstanih cesta i predviđenom troškovniku od 66 milijuna kuna vlastitih sredstava 
koje će Grad morati osigurati, dok se s druge strane često mogu čuti komentari kako Grad 
puno troši na kružne tokove, kako nam ne treba toliko kružnih tokova itd., a tu se u pravilu 
radi o sredstvima koja su došla iz drugih izvora, osim za projektiranje. Ističe da za ove ceste 
moramo osigurati sredstva u vlastitom proračunu, te da za ovu godinu u Proračunu grada 
Labina za ceste imamo milijun kuna i još milijun kuna u Upravnom odjelu za prostorno 
uređivanje, zaštitu okoliša i gradnju za izgradnju parkirališta. Ostaje pitanje kada i kako ćemo 
sve te ceste urediti, onda kada se ova država bude opet decentralizirala i kada lokalnoj 
jedinici budu vraćena sredstva koja su joj uzeta. 
 
Mladen Bastijanić (KLGB nositelja Mladena Bastijanića), replika i pita što je sa IPARD  
programom EU i predpristupnim fondovima a što nismo iskoristili, dok postojeće stanje je, 
kaže, ovako kako je i zbog neimanja određene vizije što će biti za 10 ili 20 godina od kada su 
sve te ceste išle na naš teret. Ističe da je na nama da napravimo čim bolje, a ne da 
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opravdavamo postojeće stanje, a lokalne ceste uopće na Labinštini, dakle i u Gradu Labinu 
su, kaže, u katastrofalnom stanju. 
 
Tulio Demetlika, Gradonačelnik, odgovara vijećniku Mladenu Bastijaniću da izgleda da nije 
dobro proučio ni IPARD program ni predpristupne fondove jer govori o stvarima za koje se 
Grad Labin nije mogao kandidirati. 
 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća, zaključuje raspravu, te nakon glasovanja utvrđuje da je 
Vijeće glasovanjem „JEDNOGLASNO“ donijelo „Odluku o nerazvrstanim cestama na 
području Grada Labina“.  
 
AD. 5. 
 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća prelazi na petu točku dnevnog reda „Donošenje  Odluke o 
izboru najpovoljnijeg ponuditelja za obavljanje komunalnih poslova za prigodno ukrašavanje 
Grada Labina na temelju pisanog ugovora za razdoblje 2015-2019. godine“.  
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Labina. 
Uvodno obrazloženje za ovu točku je dao Donald Blašković, pročelnik Upravnog odjela za 
komunalne djelatnosti. 
 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća otvara raspravu. 
 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća, zaključuje raspravu te nakon glasovanja utvrđuje da je 
Vijeće glasovanjem  „JEDNOGLASNO“, donijelo „Odluku o izboru najpovoljnijeg ponuditelja 
za obavljanje komunalnih poslova za prigodno ukrašavanje Grada Labina na temelju pisanog 
ugovora za razdoblje 2015-2019. godine“. 
 
AD. 6. 
 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća prelazi na šestu točku dnevnog reda „Donošenje  Odluke 
o načinu i povjeravanju upravljanja i korištenja javnih sportskih građevina u vlasništvu Grada 
Labina“.  
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Labina. 
Uvodno obrazloženje za ovu točku je dao Donald Blašković, pročelnik Upravnog odjela za 
komunalne djelatnosti 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća otvara raspravu. 
U raspravi je sudjelovao vijećnik Đanluka Miletić (IDS-HSU-HNS). 
 
Đanluka Miletić (IDS-HSU-HNS) kaže da se radi o odluci u kojoj su objedinjeni napori 
Saveza sportova Grada Labina, cijele sportske zajednice i Gradske uprave Grada Labina da 
se uvede red u gospodarenje sportskom infrastrukturom. Naglašava da bez dobrog 
gospodara nema dobrog održavanja objekata. 
 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća, zaključuje raspravu te nakon glasovanja utvrđuje da je 
Vijeće glasovanjem „JEDNOGLASNO“, donijelo „Odluku o načinu i povjeravanju upravljanja i 
korištenja javnih sportskih građevina u vlasništvu Grada Labina“.  
 
AD. 7. 
 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća prelazi na sedmu točku dnevnog reda „Donošenje Odluke 
o izradi izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Grada Labina“. 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Labina. 
Uvodno obrazloženje za ovu točku je dala Anamarija Lukšić, pročelnica Upravnog odjela za 
za prostorno uređenje, zaštitu okoliša i gradnju. 
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Valter Poropat, predsjednik Vijeća otvara raspravu. 
 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća, zaključuje raspravu te nakon glasovanja utvrđuje da je 
Vijeće glasovanjem 12 „ZA“ i 1 „UZDRŽAN“, donijelo „Odluku o izradi izmjena i dopuna 
Prostornog plana uređenja Grada Labina“. 
 
AD. 8. 
 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća prelazi na osmu točku dnevnog reda „Donošenje  Odluke 
o izradi izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja naselja Vinež“. 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Labina. 
Uvodno obrazloženje za ovu točku je dala Anamarija Lukšić, pročelnica Upravnog odjela za 
za prostorno uređenje, zaštitu okoliša i gradnju. 
 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća otvara raspravu. 
 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća, zaključuje raspravu,te nakon glasovanja utvrđuje da je 
Vijeće glasovanjem 12 „ZA“, i 1 „UZDRŽAN“ donijelo „Odluku o izradi izmjena i dopuna 
Urbanističkog plana uređenja naselja Vinež“. 
 
AD. 9. 
 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća prelazi na devetu točku dnevnog reda „Donošenje Odluke 
o izradi Urbanističkog plana uređenja naselja Rabac“. 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Labina. 
Uvodno obrazloženje za ovu točku je dala Anamarija Lukšić, pročelnica Upravnog odjela za 
za prostorno uređenje, zaštitu okoliša i gradnju. 
 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća otvara raspravu. 
 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća, zaključuje raspravu, te nakon glasovanja utvrđuje da je 
Vijeće glasovanjem 12 „ZA“, i 1 „UZDRŽAN“ donijelo „Odluku o izradi Urbanističkog plana 
uređenja naselja Rabac“. 
 
AD. 10. 
 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća prelazi na desetu točku dnevnog reda „Donošenje Odluke 
o organiziranju zajedničkog obavljanja poslova nadziranja provođenja odluka o 
agrotehničkim mjerama i mjerama za uređivanje i održavanje poljoprivrednih rudina Grada 
Labina i općina Kršan, Pićan, Raša i Sveta Nedjelja“.  
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Labina. 
Uvodno obrazloženje za ovu točku je dao Donald Blašković, pročelnik Upravnog odjela za 
komunalne poslove. 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća otvara raspravu. 
 
U raspravi je sudjelovao vijećnik:  Mladen Bastijanić (KLGB nositelja Mladena Bastijanića).  
 
Mladen Bastijanić (KLGB nositelja Mladena Bastijanića) kaže da želi čuti zbog čega ova 
točka na dnevnom redu tj. da se obrazloži koji je cilj zaštite.   
 
Donald Blašković, pročelnik Upravnog odjela za komunalne djelatnosti odgovara da cilj 
proizlazi iz same odluke, a to je zajedničko obavljanje poslova nadziranja i provođenja 
odluka o agrotehničkim mjerama i mjerama za uređivanje i održavanje poljoprivrednih rudina. 
Zajedničko zato jer se za te poslove ne mora zaposliti jedan djelatnik u Gradu Labinu (kao ni 
u svakoj općini) s obzirom da Zakon o poljoprivrednom zemljištu daje tu mogućnost da 
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jedinice lokalne samouprave mogu obavljanje tih poslova nadziranja provođenja odluka o 
agrotehničkim mjerama i mjerama za uređivanje i održavanje poljoprivrednih rudina 
organizirati zajednički. 
 
Mladen Bastijanić (KLGB nositelja Mladena Bastijanića) odgovara da je mislio da će se u 
obrazloženju istaknuti nadzor nad svim agrotehničkim mjerama koje su potrebne Gradu 
Labinu i općinama Labinštine sa prvenstvenim ciljem zaštita izvorišta pitke vode. Zato misli 
da se nije dobro razumila svrha donošenja ove odluke, već se samo željela ispuniti forma.  
  
Valter Poropat, predsjednik Vijeća, zaključuje raspravu, te nakon glasovanja utvrđuje da je 
Vijeće glasovanjem „JEDNOGLASNO“ donijelo „Odluku o organiziranju zajedničkog 
obavljanja poslova nadziranja provođenja odluka o agrotehničkim mjerama i mjerama za 
uređivanje i održavanje poljoprivrednih rudina Grada Labina i općina Kršan, Pićan, Raša i 
Sveta Nedjelja“.  
 
AD. 11. 
 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća prelazi na jedanaestu točku dnevnog reda „Donošenje 
Odluke o raspoređivanju sredstava za rad političkih stranaka i članova izabranih s liste grupe 
birača zastupljenih u Gradskom vijeću Grada Labina za 2015. godinu“.  
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Labina. 
Uvodno obrazloženje za ovu točku je dala Marija Kadoić Balaško, pročelnica Upravnog 
odjela za proračun i financije.  
Valter Poropat, predsjednik Vijeća otvara raspravu. 
 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća, zaključuje raspravu, te nakon glasovanja utvrđuje da je 
Vijeće glasovanjem  13 „ZA“ i 1 „UZDRŽAN“ donijelo „Odluku o raspoređivanju sredstava za 
rad političkih stranaka i članova izabranih s liste grupe birača zastupljenih u Gradskom vijeću 
Grada Labina za 2015. godinu“.  
 
AD. 12. 
 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća prelazi na dvanaestu točku dnevnog reda „Donošenje 
Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o gradskim porezima“.  
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Labina. 
Uvodno obrazloženje za ovu točku je dala Marija Kadoić Balaško, pročelnica Upravnog 
odjela za proračun i financije.  
Valter Poropat, predsjednik Vijeća, otvara raspravu. 
 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća, zaključuje raspravu, te nakon glasovanja utvrđuje da je 
Vijeće glasovanjem „JEDNOGLASNO“ donijelo „Odluku o izmjeni i dopuni Odluke o 
gradskim porezima“.  
 
AD. 13. 
 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća prelazi na trinaestu točku dnevnog reda „Donošenje 
Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta Osnovne umjetničke škole 
Matka Brajše Rašana“.  
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Labina. 
Uvodno obrazloženje kao i u materijalu. 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća, otvara raspravu. 
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Valter Poropat, predsjednik Vijeća, zaključuje raspravu, te nakon glasovanja utvrđuje da je 
Vijeće glasovanjem „JEDNOGLASNO“ donijelo „Zaključak o davanju prethodne suglasnosti 
na prijedlog Statuta Osnovne umjetničke škole Matka Brajše Rašana“. 
 
AD. 14. 
 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća prelazi na četrnaestu točku dnevnog reda „Donošenje 
Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta Dnevnog centra za 
rehabilitaciju Veruda“. 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Labina. 
Uvodno obrazloženje kao i u materijalu. 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća, otvara raspravu. 
 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća, zaključuje raspravu te nakon glasovanja utvrđuje da je 
Vijeće glasovanjem „JEDNOGLASNO“  donijelo „Zaključak o davanju prethodne suglasnosti 
na prijedlog Statuta Dnevnog centra za rehabilitaciju Veruda“. 
 
AD. 15. 
 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća prelazi na petnaestu točku dnevnog reda „Donošenje 
Rješenja o razrješenju članova Stožera zaštite i spašavanja Grada Labina“. 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Labina. 
Uvodno obrazloženje kao i u materijalu. 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća, otvara raspravu. 
 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća, zaključuje raspravu, te nakon glasovanja utvrđuje da je 
Vijeće glasovanjem „JEDNOGLASNO“ donijelo „Rješenje o razrješenju članova Stožera 
zaštite i spašavanja Grada Labina“. 
 
AD. 16. 
 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća prelazi na šesnaestu točku dnevnog reda „Donošenje 
Rješenja o imenovanju članova Stožera zaštite i spašavanja Grada Labina“. 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Labina. 
Uvodno obrazloženje kao i u materijalu. 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća, otvara raspravu. 
 
Valter Poropat, predsjednik Vijeća, zaključuje raspravu, te nakon glasovanja utvrđuje da je 
Vijeće glasovanjem „JEDNOGLASNO“ donijelo „Rješenje o imenovanju članova Stožera 
zaštite i spašavanja Grada Labina“. 
 
 
Valter Poropat,  predsjednik Vijeća zaključuje sjednicu.  
 
Sjednica je tonski snimana. 
 
Dovršeno u  19,15 sati. 
 
 
       ZAPISNIK SASTAVILA                        PREDSJEDNIK 
 
      Jasmina Milanović Ružić                                                Valter Poropat 
 

 

 


